
Protokoll 091112
Mötesnr. 13/2009-10

Fysikteknologsektionen, Chalmers

F-teknologsektionen

Protokoll fört vid styretmöte

12 November 2009

Tid: 12:00

Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Pontus Laurell

Vice Ordförande Marie Doverbo

Kassör Frida Håkanson

Sekreterare Torbjörn Wästerlid

Rustmästare DP Lars Lundberg

Ordförande F6 Cecilia Hult

Ordförande FnollK Harald Freij

Ordförande SNF Edvin Linge

Ordförande Foc Mikael Andersson

Ordförande FARM Stefan Carlsson

�1 Mötets öppnande

Mötet öppnas 12:05 av Pontus. Sekreteraren har datorkrångel och byter till
papper.

�2 Val av justerare

Cecilia Hult väljs till justerare.

�3 Föregående mötesprotokoll

Sekreteraren kommer inte åt föregående mötesprotokoll, men vad mötet minns
hände inte mycket föregående möte.

�4 Rundabordet

• Kärnstyret:Har färdigställt incidenthanteringsdokumentet och småpysslat.

• SNF: Fortsätter med aspningen, men det har tyvärr sett lite tunt ut.
Ikväll har man ost- och vinkväll.

• Foc: Har äntligen funnit felet och fullstädigt lagat Cirqus Voltaire.

• NollK: Fortsätter även de med aspningen. Ikväll börjar OPHA och till
valberedningen har man cirka 10-15 aspar.
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• DP: Arrangerade DUP i fredags. För närvarande planerar man omsits
och ga�elinköp.

• F6: Planerar inför omsits, luciasittning och safarigasque.

• FARM: Youngbird har dragit sig ur lunchpresentationen eftersom de inte
känner sig tillräckligt förberedda. FARM har en kontinuerlig kontakt med
Vattenfall angående omförhandlingarna av kontraktet. LV5 bär det av till
Ringhals.

�5 Fyllnadsval valberedning

Sta�an Nilsson, mer känd som Ubbe, kommer in och mötet ställer frågor. Ubbe
vet vad en valberedning gör och tycker att han som växterist är tillräckligt
oberoende för att bli valberedning. Mötet går till val och Sta�an väljs in.

Beslut: att välja Sta�an Nilsson till oberoende teknolog i valberedningen.

�6 Sektionsmöte

Efter en lång tids tittande i kalendrar enas vi slutligen om två passande datum.

Beslut: Motionsdiskussionsmöte blir torsdag 19/11 17:15.
Propositionsskrivarmöte blir måndag lunch 16/11 12:00.

�7 Sektionens dag

Beslut: Vi planerar in sektionens dag lördag 13 februari.

�8 Incidenthanteringsdokumentet

Få har läst ändringarna och vi bordlägger därför frågan till nästa möte.

�9 Incidenthantering

�9.1 Incident 091106

Beslut: Vi beslutade att skicka ärendet till kåren.

�9.2 Incident1 091107

Det har klottrats med vit färg på ett av Focus fönster.

Beslut: DP ska göra en ansats att tvätta bort klottret.

�9.3 Incident2 091107

Beslut: Vi ska kontakta berörda parter och förklara att vi inte tycker att
beteendet är ok.
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�10 Övrigt

• Valberedning: FARM har totalt sex aspar. Två av dessa kan bara gå
på valberedning söndagkväll. Valberedningen kommer att få en heldag på
söndag eftersom även NollK har valberedning då. SNF kommer troligen
att ha valberedning under lördagen. De ska skicka en namnlista till Marie
så snart som möjligt.

• Sektionsaktivabastun: F6 ska arra, men vet inte vad det handlar om.
Deras åligganden är enligt Frida att boka bastun och att arrangera kvällen.
Frida ska kolla upp bussar.

�11 Nästa möte

Nästa möte blir torsdag 2009�11�19.

�12 Mötets avslutande

Mötet avslutades av Pontus 12:51.

Pontus Laurell
Ordförande

Torbjörn Wästerlid
Sekreterare

Cecilia Hult
Justerare
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